
 

Mødeindkaldelse  

Mandag d. 18. september 2023 

kl. 19:00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 

VBIF 

 

Indkaldt af: 

 

Karsten J. Schmidt Referat af:  

Mødetype: 

 

Bestyrelsesmøde Observatører:  

Ordstyrer: 

 

   

 

Deltagere:  

 

Afbud:  

 

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt,  

Karsten J. Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann 

Morten Lorenzen, Leoni Kristiansen 

Læs venligst: 

 

 

Medbring venligst:  

 

 

 

Dagsorden: 

Tid Emne Referat Ansvarlig 

19.00 1) Godkendelse af dagsordenen Dagsorden godkendt  

 2) Åben for tilføjelser Punkt om Åben hal er tilføjet  

 3) Gennemgang af referatet Referat fra sidste møde gennemgået og godkendt  

 4) Generel orientering Karsten, Klavs og Kirsten har været til møde med Peter 

fra Sundeved Efterskole, en løs drøftelse om 

samarbejdet.  

Leoni sørger for at opfordring til at indstille ”Årets 

Ildsjæl” annonceres i Bladet.  

Karsten 

 5) Årshjul Intet nyt – behandlet under andre punkter Karsten 

 6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen 

Kajak: 
Klargøring af ny container pågår. Afventer montering af 
kajakstativer og ekstra støtteben. 
Klaus har fældet træ ved Varnæsvig, og Allan Lund har 
planeret og fyldt sand på. 
Så pladsen er klar. 
1.hjælpskursus er flyttet til næste år, pga for lille 
tilslutning. NY dato 1/6 24 og vi vil gerne låne 

klubhuset. 
Ellers er der alm kajakaktivitet.  
Ud over det vanlige, har vi lige været i den svenske 
skærgård. Kosterhavet. I næste uge går turen til Milos 
igen. 14 personer. 
d. 26 holder vi medlemsmøde på den Gyldne løve. 
Vi vil forsøge at holde gang i kajakaktiviteterne hen over 
vinteren. Jeg har søgt om tilladelse til at bibeholde 
containerne ved stranden. 
Vi må se om direktoratet er velvilligt stemt. 
 
Fodbold: 
Der er god  stemning på alle hold, hvor der trænes 
ivrigt.  Vi er meget taknemlige for den store opbakning 
der er imellem forældrene på vores børnehold. Der 
kommer forsat nye børn der starter til fodbold , og 
enkelte stopper 
VBIF havde  hold med til ETU-cup i Rødekro sidste 
weekend, det var et meget vellykket stævne med stor 
forældre opbakning og hygge. Der blev spillet mange 
kampe, nogle vundet, andre tabte, men fælles for vores 
hold/ trænere er de gode til at finde de positive ting 
frem og gøre det til en super oplevelse, uanset 
resultatet. 

Alle 



Pt har en en stor flok drenge til fælles træning i 
Aabenraa, der skal ses om ekstra træning og intet 
andet. Det er årgang 2014/ 2015 der er afsted. 
Sønderjyske arrangeres gratis fodbold kamp for alle i 
samarbejdsklubberne d. 29.9, jeg har netop bestilt 25 
billetter, der vil til Haderslev en tur. 
Vinter sæsonen er booket, og meldt ud. Så håber vi 
spillerene er klar til fodbold også når vejret bliver 
koldere. 
Der arbejdes på enkelte hold kan vinter træne, det er 
lige ved at være på plads og vil snart blive meldt ud.  
  
Outdoor: 
Intet nyt 
 
Badminton og volley: 
Opstart d.d – ellers intet nyt 
 
Kasserer: 
Budget for 2024 med hensyn til ansøgning om tilskud 
gennemgået, Kirsten laver ansøgning senest 1. oktober.  
 
Gymnastik: 
Tumblingsæsonen er i gang og de øvrige hold starter 
indeværende uge. Instruktører på alle pladser.  
 
 

20.00 Pause  Alle 

20.10 7) Julearrangement 3. december i samarbejde med Byens Rum – Jens og 

Morten er tovholdere fra VBIF. Vi skal være 

opmærksomme på at teksten i indbydelsen skal ændres, 

så der ikke står ”i samarbejde med Sundeved 

Efterskole”.  

Karsten 

20.30 8) Forsikringer De enkelte afdelinger laver opgørelser over værdier, 

såfremt man skal genanskaffe, samt på hvilken adresse 

de er placeret. Karsten samler info og gennemgår 

herefter med Marius, som har kontakten til Codan.  

 

20.45 9) Klubhus Intet nyt – Morten deltager ikke i dag.   

21.00 10) VBIF folder Hver afdeling læser den tidligere folder og sender 

korrektioner til Elin. Deadline 10. oktober.  

Elin 

21.10 11) Måltavle Elin har fået tilbud fra Tress på måltavle til 

sportspladsen i Bovrup. Elin kontakter kommunen for 

mulighed for strøm. Anna og Anders søger fonde. Håb 

om den kan være klar til april 2024. 

Elin 

21.15 12) Åben Hal D. 29.september 2023 og 12. januar 2024. Tine er 

tovholder, Klavs deltager. Anna kontakter Brian og Jens.  

Elin søger tilskud ved Åbenrå Fritidsråd til 

arrangementet.  

 

21.15 13) evt. Husk at sende info fra afdelingerne rundt dagen før 

vores bestyrelsesmøder.  

VBIF har lovet at lave opdateret skriv til Sundeved 

Efterskole, om samarbejde til brug for SE´s 

fondssøgning til ny hal – Karsten tovholder. 

 

  

 

Praktiske forhold: 

 

 

Bilag: 

 

 

 

Næste møde: 

 

25. oktober, 23. november 

Punkter til 

kommende møder: 

Julearrangement, Klubhus, Aktivitetspulje, 

 


